
Č l e n s ká  k o n f e r e n c e  Č A Go  0 4 . 1 1 . 2006

Datum konání: 4.11. 2006

Místo: Ostrava

P edsedající:ř Martin Kova ík (dále jen MK), ČAGoř

P ítomno:ř počet p ítomných 7ř

ádná členská konference zahájena 20:05, vzhledem k malému počtu členŘ ů 
nebyla sch ze usnášeníschopná.ů

Náhradní členská konference zahájena ve 20:20, ukončena v 21:40.

P ítomno:ř počet p ítomných 18ř
(p i projednávání bodu 12 další 3 členové p išli a celkovýř ř  
počet byl 21), prezenční listina je p ílohou zápisu.ř

1 .  Vo l by  sk ru t á t o r  a  o v o v at e l e  záp i su :ů ě ř

Zvolení skrutáto i:ř Bohuslav Zmek, Petr Valášek

Zvolení ov ovatelé:ěř Martin Cieplý, Martin Kova íkř

Zapisovatel: Ji í urovičř Ď

Hlasování: hlasování prob hlo jednotliv , OVO (optická v tšina odsouhlasila).ě ě ě

2 .  P ro g ram ko n f e re nce  ( v č .  nav r že ný ch  zm n) :ě

1. Volba skrutátor , zapisovatele a ov ovatel  zápisu.ů ěř ů

2. Program konference.

3. Zpráva p edsedy o činnosti výboru a čerpání rozpočtu.ř

4. Výroční zpráva ČAGo 2005.

5. Revizní zpráva za roky 2004 a 2005.

6. Logo asociace.

7. Vyhlášení výb rových ízení na jednotlivá MR 2007 a soust ed ní.ě ř ř ě

8. DGP 2006 – 2007.

9. Úprava Turnajového ádu.ř

10. GP 2006 – ceny a jejich rozd lení.ě

11. WEB ČAGo – postup prací.

12. ČSTV – mandát výboru pro podání p ihlášky pro ádné členství.ř ř

13. Založení české „IMSO“.

14. R znéů
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Návrh M. Kova íka: Do programu za adit body „Zm na stanov“ a „Bodováníř ř ě  
reprezentace a odm ování výkon  silných a nad jných hráč  na mezinárodníchěň ů ě ů  
akcích“.

Program konference s pozm ujícím návrhem byl odsouhlasen (OVO).ěň

3 .  Z p ráv a  p e d se dy  o  č i nno s t i  v ýb o ru  a  č e rp án íř  
r o zp o č t u

Vážení p átelé,ř

výbor má za sebou rok činnosti. V pr b hu roku se pravideln  scházel, p ípadnů ě ě ř ě 
n které v ci ešil pomocí e-mail . Jednotliví členové pracovali ve sv enýchě ě ř ů ěř  
oblastech. Výbor p evzal postupn  p ebíral agendu p edchozího období. Pr tahy ř ě ř ř ů
a zdržení nebyly zavin ny výborem, zp sobili však nemilé komplikace, jako nap .ě ů ř  
pozdní zpracování účetní uzáv rky a podání da ového p iznání až v íjnu 2006 ě ň ř ř
(se souhlasem FÚ), pozdní dokončení výroční zprávy, kterou konferenci 
p edkládáme teprve dnes apod.ř

Výbor musel zpracovat a p ijmout adu nových psaných dokument  – vnit níchř ř ů ř  
sm rnic, které nám ukládají r zné zákony a vyhlášky. Rovn ž jsme revidovaliě ů ě
a zpracovali pravidla pro r zné sout že a akce po ádané asociací, v čemž budemeů ě ř  
dále pokračovat.

V hospoda ení asociace dochází k pr b žnému sledování čerpání. Rozpočet jeř ů ě  
čerpán v souladu s jednotlivými kapitolami. Poda ilo se zajistit p íjmovou stranuř ř  
rozpočtu, čerpání nep evyšuje odsouhlasené částky a v n kterých kapitolách seř ě  
poda ilo ušet it. V p íštím roce nás čeká p echod na podvojné účetnictví. Bylař ř ř ř  
ud lána inventura majetku asociace, je rozpracována inventura materiál  pro DGP.ě ů

Byla zpracována pr kazná evidence členské základny v souladu s našimiů  
stanovami. Výbor eviduje písemné p ihlášky a na jejich základ  započal reviziř ě  
členské databáze ČSTV.

Díky novým formám komunikace fungují osobní blogy – a  je to m j, či e-Goban,ť ů  
kde se vyskytují r zné názory a kde je snaha informovat ostatní mén  oficiálníů ě  
formou. D kuji všem, kte í p ispívají do diskuzí. Nikdy nevím, kdo se skrývá zaě ř ř  
jakým nickem, n které názory jsou často extrémní, nicmén  je to d ležité zrcadloě ě ů  
naší práce.

Nemohu však jen chválit. Nepovedlo se nám rozjet nové webové stránky, 
nepoda ilo se vydávat IGO v pravidelných intervalech minimáln  4x ročn , jakř ě ě  
tomu bývalo d íve. Byly chvíle, kdy jednotliví členové výboru nestíhali (a  pro svéř ť  
rodinné či pracovní povinnosti) a druzí je museli zastoupit. N které vytyčené úkolyě  
jsme nesplnili a museli je odložit na pozd ji. Stále vázne ochota členské základnyě  
spolupracovat, lépe komunikovat či iniciativn  pomáhat výboru v jeho práci.ě  
Snažíme se tyto nedostatky ešit a v ím, že v p íštím roce jich bude mén . Je všakř ěř ř ě  
t eba mít na pam ti, že členové výboru pracují nad rámec b žných pracovních,ř ě ě  
studijních a rodinných povinností a že všichni značn  omezili hraní go naě  
minimum.

Bylo a je toho p ed námi hodn . Mám však pocit, že v ci se hýbou. Zm ny ř ě ě ě
v postavení go ne jako hry, ale už jako regulérního sportu p icházejí te  a dávajíř ď  
nám šanci rozvíjet a propagovat tento duševní sport u nás.
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4 .  Vý ro čn í  zp ráv a  Č AGo  2 0 05

Text výroční zprávy – viz samostatná p íloha bude uve ejn ná na webovýchř ř ě  
stránkách nejpozd ji do 15. 11. 2006.ě

Výroční zpráva byla členskou konferencí odsouhlasena.

Hlasování: 16 pro – 2 se zdrželi – 0 proti

5 .  R ev i zn í  zp ráv a  za  ro ky  2 00 4 a  2 00 5

Text revizní zprávy – viz p íloha.ř

T. Grosser požádal o vyjád ení druhého revizora k revizní zpráv . Výbor zajistí jehoř ě  
vyjád ení a seznámí s ním nejbližší další členskou konferenci.ř

Členská konference vzala revizní zprávu na v domí.ě

6 .  Zm na s t anově

M. Kova ík informoval konferenci o: nutnosti doplnit název o text „občanskéř  
sdružení“ nebo „o.s.“. Výbor doporučuje konferenci p ijmout toto usnesení:ř

M ní se název sdružení na:ě

Česká asociace go, o. s.

Zm na názvu a stanov byla členskou konferencí odsouhlasena.ě
Hlasování: OVO

7 .  Lo go  a so c i ace

M. Kova ík seznámil konferenci s výsledky výb rového ízení. P išly dva návrhy, ř ě ř ř
L. Kratochvíl sv j návrh pozd ji stáhl. Výbor posoudil stávající logo asociace ů ě
a návrh V. Kijonky a doporučuje konferenci p ijmout návrh V. Kijonky.ř

Konference odsouhlasila zm nu loga. ČAGo bude nadále používat logo dle návrhuě  
V. Kijonky

Hlasování: OVO

8 .  Vy h l áše n í  v ý b rov ých  í ze n í  na  j e d not l i v á  MR 2 00 7 ě ř
a  so us t e d n íř ě

M. Cieplý seznámil konferenci s p ípravou na vyhlášení jednotlivých výb rovýchř ě  
ízení pro MR 2007 a soust ed ní. Jejich plné zn ní bude vyhlášeno na webovýchř ř ě ě  

stránkách asociace do 20.11.2006.
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T. Grosser navrhl vypustit podmi ovací zp sob u hlavního MR (v bod  o po ádáníň ů ě ř  
doprovodných turnaj  a jiných akcí).ů

Hlasování o návrhu TG: 5 pro - 11 proti - 4 zdrželi, návrh nebyl schválen.
Členská konference vzala vyhlášení výb rových ízení na v domí.ě ř ě

9 .  DGP 2 00 6 –  2 00 7

J. Hora seznámil konferenci s postupem prací na pravidlech pro konání DGP 
2006/7. Jejich plné zn ní bude vyhlášeno na webových stránkách asociace ě
do 30.11.2006.

1 0 .  Úp rav a  Turna j o vé ho á d uř

M. Kova ík p edložil konferenci návrh zm ny Turnajového ádu odsouhlasenýř ř ě ř  
výborem v Bystrém. Návrh byl publikován na internetu v rámci zápisu z výboru:

kap. 6 – Grand Prix, bod 6.4.2 se m ní takto: ě „... zajiš uje ceny pro 10ť  
nejúsp šn jších hráč ... a pro 3 hráče, kte í...“ě ě ů ř

Návrh byl členskou konferencí p ijat s platností pro GP 2006.ř
Hlasování: OVO

P ed bod 6.3.2 bude vsunut samostatný bod:ř

„Body do GP se započítávají jen hráč m, kte í jsou členy ČAGo a majíů ř  
zaplacené členské p ísp vky pro daný rok p ed turnajem GP.“ř ě ř

Návrh byl členskou konferencí p ijat s platností pro GP 2007.ř
Hlasování: OVO

T. Grosser navrhl dopln ní bodu 4.2.3 takto:ě

„10 nejlépe umíst ným českým hráč m, kte í jsou členy ČAGo a majíě ů ř  
zaplacené členské p ísp vky pro daný rok p ed daným kvalifikačnímř ě ř  
turnajem a mají české občanství.“

Návrh byl členskou konferencí p ijat s platností pro MR 2007.ř
Hlasování: OVO

T. Grosser navrhl v bod  4.2.6 vypustit text:ě

„jeden turnaj na podzim, dva na ja e“ř

Návrh byl členskou konferencí p ijat s platností pro rok 2007.ř
Hlasování: OVO
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1 1 .  GP  2 00 6 –  ce ny  a  j e j i ch  ro zd l e n íě

M. Kova ík p edložil konferenci návrh na výši cen pro GP 2006 odsouhlasenýř ř  
výborem v Bystrém. Návrh byl publikován na internetu v rámci zápisu z výboru.

Návrh byl členskou konferencí p ijat s platností pro rok 2006.ř
Hlasování: OVO

1 2 .  B od ov án í  re p re ze nt ace  a  o dm ov án í  v ý kon  s i l ný chěň ů  
a  nad j ný ch  h rá č  na  me z iná rod n í ch  akc í chě ů

M. Kova ík p edložil konferenci návrh na bodování reprezentace 2006 a dálř ř  
odsouhlasený výborem v Bystrém. Návrh byl publikován na internetu v rámci 
zápisu z výboru.

Návrh byl členskou konferencí p ijat s platností pro rok 2006.ř
Hlasování: OVO

1 3 .  WEB Č AGo –  p o s t up  p rac í

B. Zmek seznámil konferenci s postupem prací na nových webových stránkách. 
Zkušební provoz bude spušt n na novém serveru do 30.11.2006. Paralelně ě 
pojedou stávající stránky „goweb“, které nebudou inovovány. Termín ukončení a 
p evodu na nový server – k termínu vypršení zaplaceného pronájmu na stávajícímř  
serveru.

Konference vzala na v domí.ě

1 4 .  Č STV  –  m andát  v ý bo ru  p ro  p o d án í  p i h l ášky  ř
p ro  ád né  č l e ns t v íř

M. Kova ík požádal konferenci o souhlas pro podání p ihlášky ádného člena ČSTV.ř ř ř  
Dále seznámil konferenci s výhodami ádného členství a s postupem, který jeř  
pot eba dodržet.ř

Členská konference zmoc uje výbor k podání p ihlášky za ádného člena ČSTV.ň ř ř
Hlasování: OVO

1 5 .  Z a l o žen í  če ské  „ I MSO “

M. Kova ík seznámil konferenci s postupem jednání s p edsedy českých svazř ř ů 
šachu, bridže a mezinárodní dámy a o koordinaci společného postupu v či státnímů  
orgán m a na společných akcích. Současn  informoval o snaze založit národníů ě  
Českou asociaci duševních sport .ů
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MK požádal konferenci o souhlas se založením a vstupem ČAGo do výše zmín néě  
asociace.

Členská konference souhlasí s výše uvedenými aktivitami.
Hlasování: OVO

1 6 .  R znéů

1. P. Valášek informoval konferenci o tom, že výbor zvažuje vhodnost tradičního 
vydávání. Aktuální informace z akcí má na internetu e-Goban, auto i mají malýř  
zájem o další publikování v Igu. Další skutečností je malý zájem o tišt nouě  
verzi. Výbor se pokusí domluvit s e-Gobanem a p ipravovat pro n  rubriky ř ě
s teoriemi, rozbory partií apod. Archivace starých článk  bude na webuů  
asociace.

Konference vzala na v domí.ě

2. Výbor p ipravuje revizi všech ád  a zapracuje do jejich text  zm ny ř ř ů ů ě
a p ípadn  navrhne další úpravy, které p edloží n které další členskéř ě ř ě  
konferenci k odsouhlasení.

Konference vzala na v domí.ě

V Ostrav  dne 4. 11. 2006ě

Zapsal: Ji í urovičř Ď

Ov ili:ěř Martin Cieplý

Martin Kova íkř

P í l o h a  0 1 :  ř      O p i s  p re ze nčn í  l i s t i ny  

J. Bártová, V. Bí ovec, V. Brunner, M. Cieplý, J. urovič, O. Fidrmuc, P. Gric, ň Ď
T. Grosser, L. Holík, J. Hora, O. Jurásek, I. Kostka, Martin Kova ík, Michal Kova ík, ř ř
T. Kozelek, M. Lapáček, J. Písa ík, K. Podbiol, B. Snídal, P. Valášek, B. Zmek.ř

P í l o h a  0 2 :ř       R ev i zn í  zp ráv a  za  ro ky  2 00 4 a  2 00 5  

I. P edm t revizeř ě

Revize prob hla v íjnu 2006 na úrovni kontroly účetních doklad , které bylyě ř ů  
p edány k revizi v červnu a íjnu 2006. Za rok 2004 a 2005 se jednalo vždy o jedenř ř  
šanon obsahující kopii podaného da ového p iznání, pen žní deník, p ehledň ř ě ř  
p ijatých faktur, tabulku s výsledkem ČAGo za p íslušný rok a prvotní účetníř ř  
doklady (p íjmové a výdajové pokladní doklady a bankovní výpisy) za azené poř ř  
m sících do dvanácti složek.ě
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II. Zjišt né závadyě

Veškeré zjišt né závady nejsou závažné a jsou odstranitelné dopln ním n kolikaě ě ě  
podpis  a vysv tlujících text  – na m síčních složkách je to vyznačeno účetníů ě ů ě  
firmou. Bohužel stále není na prvotních dokladech jednoznačn  uvedeno, kteréě  
části rozpočtu se týkají - tuto informaci je nutno hledat v pen žním deníku, kam byě  
ale prvotní doklad m l být zat íd n práv  na jejím základ .ě ř ě ě ě

Da ové p iznání za rok 2004 bylo podáno 2 týdny po termínu. Sankce nám díkyň ř  
nasazené nejnižší možné dani 280 Kč nehrozí - podle všeho však tato da  nebylaň  
do 31.12.2005 zaplacena. V roce 2004 ješt  nemají všechny hromadné pokladníě  
doklady s p ijatými členskými p ísp vky p ílohy - p ísp vky od jednotlivých členř ř ě ř ř ě ů 
(v roce 2005 je tento nedostatek odstran n). Na konci pen žního deníku chybíě ě  
p epočítací kurz EUR k 31.12.2004.ř

K účetním doklad m roku 2005 je pot eba doplnit inventární knihu majetku, na nížů ř  
bylo uvedeno domácí kino figurující svou po izovací cenou v p íloze da ovéhoř ř ň  
p iznání. Za azení p ijatých faktur podle data vystavení mezi ostatní prvotníř ř ř  
doklady nepovažuji za š astné. Tabulka s výsledkem ČAGo za rok 2005 neobsahujeť  
částky z rozpočtu a i její člen ní vykazuje mírné odlišnosti. V zásad  nebyl dodrženě ě  
kladný výsledek hospoda ení za rok 2005 odsouhlasený členskou konferencí.ř  
P íčinou byla neočekávan  velká účast na Evropském go kongresu v Praze, díkyř ě  
níž dvojnásobn  vzrostly p íjmy z této akce, ale bohužel vzrostly také výdaje a toě ř  
více než 2x. Proto nebyl dosažen očekávaný zisk z této akce.

III. Záv ry a doporučeníě

Na základ  provedené revize musím vyzdvihnout velký pokrok, kterého bylo veě  
vedení účetnictví dosaženo, i když byl pravd podobn  z velké míry dosaženě ě  
zpracováním da ovými poradci. K výše uvedeným drobným nedostatk mň ů  
doporučuji, aby byly dopln ny chyb jící podpisy a texty, zavedena inventární knihaě ě  
a nejlépe i kniha operativní evidence, na níž by byl uveden nap . ventilátor zař  
1.497 Kč po ízený v rámci EGC.ř

Do dalších let doporučuji začít d sledn  popisovat bankovní výpisy (zat íd ní doů ě ř ě  
rozpočtu, čísla hrazených faktur apod.), faktury nezat i ovat mezi ostatní prvotníř ď  
doklady, doklady na termopapí e p ed za azením do účetnictví okopírovat (po roceř ř ř  
začínají blednout a stávají se nečitelnými) a neprovád t úhrady za ČAGo osobnímiě  
bankovními kartami.

V roce 2004 a 2005 neobdržela revizní komise žádnou stížnost k prošet ení.ř

V Brn  dne 31. íjna 2006ě ř

Ivan Jedlička, revizor ČAGo

revize textu: makov 14/4/2007
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